

TREFOIL GUILD

MEMBERS PRIVILEGE PROGRAMME

MINGCHA 明茶房



Present Trefoil Guild OR HKGGA membership card to entitle MingCha Tea Tasting Workshop - 2 for 1 Offer (Original Price: HKD350/person) and 10% on all regular price tea products and tea wares

出示Trefoil Guild或HKGGA會員咭，報名參加「明」茶班，可享買2送1優惠 (原價：每位港幣\$350)。還有，購買任何正價茶具或茶葉產品，可享9折優惠

Store address: 12/F., Wah Ha Factory Building, 8 Shipyard Lane, Taikoo, HK
店舖地址：香港太古城船塢里8號華厦工業大廈12樓D室

營業時間：星期一至六 上午10時至晚上7時
Opening hours : Monday – Saturday 10:00-19:00

<http://www.mingcha.com/>

<https://www.facebook.com/mingchateahouse/>

General enquiries : 2520 2116 查詢電話：2520 2116

Veggies Sky 寶彩軒蔬食料理



Present Trefoil Guild OR HKGGA membership card, members can be entitled to enjoy **waiver of 10% service charge (for dinner only)** and members should present valid **'member/ staff card'** when seated. Advanced reservation (Tel: 2537 9877) is required and subject to seat availability

入坐時，出示Trefoil Guild或HKGGA會員咭，可享晚市私房菜免加一（坐位有限，請提早致電預訂）

Store address: 2/F, Fung Woo Bldg., 279 Des Voeux Rd. C., Sheung Wan, HK
店舖地址：香港上環德輔道中279號豐和商業大廈2樓

營業時間：星期一至六 中午12時至下午2時半 及 晚上6時至9時半
Opening hours：Monday - Saturday 12:00 -14:30 & 18:30 – 21:30

<http://veggiessky.hk/>

<https://www.facebook.com/VEGGIESSKY/>

General enquiries : 2537 9877 查詢電話： 2537 9877

Tao Heung Group 稻香集團



Promotion period: From now – 31 Dec 2018

計劃時期：由即日開始至2018年12月31日

Selected store : Tao Heung – Telford branch

參與分店：稻香德福分店

Present valid HKGGA membership OR staff card, members & staff can be entitled to enjoy the below privileges :

憑有效香港女童軍員工或會員證，於以下時段惠顧，可享之折扣優惠：

時間	優惠折扣
Lunch period 午市 12noon – 2pm (中午12時至下午2時) Every Monday - Friday逢星期一至五 Except fresh seafood in fish tank所有漁池海鮮 除外	Whole bill 10% discount 全單9折
Dinner period 晚市 6pm – 9pm (晚上6時至9時) Every Monday - Friday逢星期一至五 Except fresh seafood in fish tank所有漁池海鮮 除外	Whole bill 10% discount 全單9折

Tao Heung Group 稻香集團



TERMS & CONDITIONS 細則及條款：

1. This offer only valid in Tao Heung Restaurant at Telford Plaza. 只適用於稻香德福分店
2. Please present the valid identity card and acknowledge using this offer prior to bill statement 必須在結賬前，出示有效員工或會員証
3. This offer only valid from Monday to Friday (except Saturday, Sunday and Public Holiday) 只適用於星期一至五 (星期六、日及公眾假期除外)
4. Only apply to 12:00 noon to 2:00 pm and 6:00 pm to 9:00 pm 只適用於中午12時至下午2時，或晚上6時至9時使用 (入座計)
5. This offer is not valid for VIP Rooms and banquets. 不適用於廳房及酒席使用
6. This offer cannot be used in conjunction with other promotion dishes, discount dishes and set menu. 不可與優惠菜單、折扣菜單及其他宴席同時使用
7. This offer cannot be used in conjunction with other promotional offers.. 不可與其他優惠同時使用
8. This offer cannot be used in conjunction with other cash coupons and promotional coupons 不可與其他現金券及優惠券同時使用 (集團條碼現金券除外)
9. This offer is valid for dine in only. 此優惠只限堂食，不設外賣及攜走
10. Reserves all right and final decision in any disputes 本集團保留一切最終決定權
11. This offer is valid from now on to 31 December 2018. Except: 5th February 2018 – 2nd March 2018 (Chinese New Year), 5th – 14th May 2018 (Mother's Day), 9th – 19th June 2018 (Father's Day), 15th – 25th September 2018 (Mid – Autumn Festival), 12th - 22nd December 2018 (Winter Solstice) 優惠期：2018年1月1日至2018年12月31日，逾期無效。優惠期不適用於2018年2月5日至3月2日 (農曆新年)，2018年5月5日至14日 (母親節)，2018年6月9日至19日 (父親節)，2018年9月15日至9月25日 (中秋節)，2018年12月12日至22日 (冬至)

Store address : Shop801, Telford Mall, 33 Wai Yip Street Kowloon Bay. 德福分店地址：九龍灣偉業街33號德福廣場801號舖

營業時間：星期一至日 上午11時至晚上10時 Opening hours : Monday – Sunday 11:00-22:00

General enquiries : 8300 8175 查詢電話: 8300 8175

梅貴緣文化素食



Present Trefoil Guild membership card, members can be entitled to enjoy 10% discount on all regular price items

出示Trefoil Guild會員咭，可享正價九折優惠

Store address: Shop C, G/F, 188 Ki Lung Street, Sham Shui Po

店舖地址：深水埗基隆街188號地下C號舖

Opening hours : Monday – Sunday 11:30 – 15:30 / 18:30 – 22:30

營業時間：星期一至日 上午11時30分至下午3時30分 / 下午6時30分晚上10時30分

General enquiries :26606988 查詢電話：26606988

Rooftop

Private Blending Teas



Apply this discount Code “HKGGA” at <https://rooftopworld.com/> to enjoy 20% discount on any products. 於網上商店購買任何產品，輸入Trefoil Guild及女童軍會員專享優惠代碼 “HKGGA” 可享有8折優惠。 <https://rooftopworld.com/>

Store address: Room 2407, 24/F, Windsor House, 311 Gloucester Road, Causeway Bay, Hong Kong

店舖地址：香港銅鑼灣告士打道311號皇室堡24樓2407室

Opening hours : Mon- Fri 0900-1800, Sat 0900-1300 (Lunch 1300-1400, Sun, Public Holiday Off)

營業時間：星期一至五 上午9時至下午6時, 星期六上午9時至下午1時,
(午膳時間 下午1時至2時, 星期日及公眾假期休息)

General enquiries: 5236 3570 查詢電話： 5236 3570

WAN FONG YUEN 韻芳緣

In-Store Offer 店舖購物: Present Trefoil Guild OR HKGGA membership card, members can be entitled to enjoy 10% discount on all regular price items. Upon purchase over \$500 or above, members can be entitled to enjoy 15% discount

出示Trefoil Guild或HKGGA會員咭，購買正價貨品，可享9折。購物滿\$500或以上，可享85折優惠

Online Shop 網上購物 : Apart from in-store privileges (in Yuen Long), we also offer discount to online purchase. To enjoy the offers, please refer to the below discount codes and just simply enter it during checkout. (for all regular price items only)

除了店舖優惠之外 (元朗店)，韻芳緣亦同時為網上購物提供優惠。請參考以下優惠代碼及優惠詳情，並於選購後而“checkout”之時，輸入“優惠代碼”。(只限購買正價產品)

10% off eCoupon : for any purchase (Code # : HKGGAUP10) 任何消費可獲贈9折優惠券 (代碼# : HKGGAUP10)

15% off eCoupon : Upon purchase over \$500 or above (Code # : HKGGAUP15) 購物滿\$500或以上，可獲贈85折優惠券 (代碼# : HKGGAUP15)

WAN FONG YUEN 韻芳緣

韻
—
芳
—
緣
W
A
N
F
O
N
G
Y
U
E
N

Present Trefoil Guild OR HKGGA membership card, members can be entitled to enroll Workshop with 10% discount 報讀工作坊，可享9折優惠

Store address: Flat 13, 4/F, Hi Yip Factory Building, Yuen Long, N.T., Hong Kong
店舖地址：新界元朗喜業工業大廈第13座4樓

營業時間：只限預約，歡迎網上訂購 Opening hours : By appointment only and welcome to purchase online

<https://www.wanfongyuen.com/>

<https://www.facebook.com/wfysoap>

General enquiries : 9142 7101 查詢電話：9142 7101

Abey Handmade Workshop 阿比。手造



Present Trefoil Guild OR HKGGA membership card, members can be entitled to enjoy 10% discount on all regular price items. Upon purchase over \$500 or above, members can be entitled to enjoy 15% discount

出示Trefoil Guild或HKGGA會員咭，購買正價貨品可享9折，購物滿\$500，可享85折優惠

Present Trefoil Guild OR HKGGA membership card, members to enroll Workshop can be entitled to enjoy 10% discount 報讀工作坊，可享9折優惠

Online shop網上購物：<http://www.abeyhandmade.com>

Store address: 13A, Everest Industrial Centre, 396 Kwun Tong Road, Kwun Tong, HK.

店舖地址：九龍觀塘道396號毅力工業大廈13A

營業時間：星期三至日，下午4至晚上7時（若在其餘時間想到來，可whatsapp 64690533查詢）

Opening hours : Wednesday – Sunday 4:00 – 7:00 pm (if you want to visit the shop other than the normal opening hours, pls send whatsapp message to 64690533)

General enquiries : 6469 0533 查詢電話：6469 0533



Australian Golf Academy

澳洲高爾夫球學院

Trefoil Guild members and their children in age of 4-18 are eligible to enroll AGA regular courses i.e. Super Junior, Junior, Adult & Private course and enjoy \$100 fee remission
香港女童軍 **Trefoil Guild** 會員，及其4-18歲之子女，報名參加本學院之恆常super junior、junior、成人或私人課程，可享減免HK\$100優惠

TERMS & CONDITIONS細則及條款：

(1) Fee remission (only offer to first time enrollment at AGA) only offers to Trefoil Guild members and their children (not more than 3pax)

學費減免 (只限於首次報名時使用) 只限香港女童軍**Trefoil Guild**之會員及其子女 (不多於3名)享用。享用優惠時，必須出示相關證明

(2) Privilege offered to courses as mentioned must have to base on “non-member” price range 享用Super Junior、Junior、成人及私人課程之優惠，必須基於「非會員價」之計算



Australian Golf Academy

澳洲高爾夫球學院

Store address: 2/F., Olympian City 1, 11 Hoi Fai Road, Tai Kok Tsui, Kowloon.
店舖地址：九龍大角咀海輝道11號奧海城一期二樓

營業時間：星期一至日 上午11時至晚上8時
Opening hours : Monday – Sunday 11:00-20:00

HK Junior Golf Training Program 香港青少年高爾夫球訓練計劃 www.juniorgolf.com.hk
Australian Golf Academy 澳洲高爾夫球學院 www.golfaga.com
<https://www.facebook.com/australiangolfacademy>

General enquiries : 2271 4953/ 6933 8068 查詢電話：2271 4953/ 6933 8068

Olympian Golf Plus



Present Trefoil Guild membership card, members can be entitled to enjoy year-round 15% discount on SWEETBIRDIES/ONEUNDER and 10% discount on other brands for all regular price items

出示香港女童軍總會 **Trefoil Guild** 會員咭，購買 SWEETBIRDIES/ONEUNDER 之正價貨品，可享全年 85 折優惠。其他品牌之正價貨品，可享 9 折

Store address: 2/F., Olympian City 1, 11 Hoi Fai Road, Tai Kok Tsui, Kowloon.

店舖地址：九龍大角咀海輝道 11 號奧海城一期二樓

Opening hours : Monday – Sunday 11:00-20:00

營業時間：星期一至日 上午 11 時至晚上 8 時

General enquiries : 2271 4953/ 6933 8068 查詢電話：2271 4953/ 6933 8068

Protrek 保捷行

Promotion period: 1 Oct 2017 – 30 Sep 2018

計劃時期：2017年10月1日至2018年9月30日

Present Trefoil Guild OR HKGGA membership card, members can be entitled to enjoy 10% discount on all regular price items (Except Fixed Price Items & Haglöfs products)

出示Trefoil Guild或HKGGA會員咭，購買正價貨品，可享9折 (公價貨品及Haglöfs貨品除外)

Browse PROTREK website and FACEBOOK to get the latest news

可瀏覽PROTREK 網站及FACEBOOK 獲得最新資訊

- <http://www.protrek.com.hk/index.php?route=common/home>
- <https://www.facebook.com/Protrek-%E4%BF%9D%E6%8D%B7%E8%A1%8C-100840186625622/?fref=ts>

Shop Address 店舖地址

1.	Shop A5-2, UG/F, Far East Finance Centre, 16 Harcourt Road, Admiralty 金鐘夏慤道 16 號遠東 金融中心高層商場A5-2號 Opening hours 營業時間： 10:00am - 8:00pm
2.	46 Hennessy Rd, Wan Chai 灣仔軒尼詩道 46 號 Opening hours 營業時間： 11:30am - 9:30pm
3.	156-157 Connaught Rd Central, Sheung Wan 上環干諾道中 156-157號 Opening hours 營業時間: 11:30am - 9:00pm
4.	32 Leighton Road, Causeway Bay 銅鑼灣禮頓道 32 號 Opening hours 營業時間: 11:30am - 9:30pm
5.	Shop D, G/F, Sun King House, 584 Queen's Road West, Sai Wan 西環皇后大道西 584 號新景樓地下 D 舖 Opening hours 營業時間: 11:30am - 9:00pm
6.	S26-S27, 2/F, Kornhill Plaza Office Tower, 1 Kornhill Rd, Kornhill 鰂魚涌康山道 1 號康怡廣場 2/F, S26 - S27 號 Opening hours 營業時間: 11:30am - 9:30pm

Shop Address 店舖地址

7.	Shop 11, L1, The Peak Galleria, Hong Kong 香港 山頂廣場一樓11號 Opening hours 營業時間: 11:00am - 7:00pm
8.	5 Tung Fong St, Yau Ma Tei, Kowloon 油麻地東方街 5 號 Opening hours 營業時間: 11:30am - 9:30pm
9.	Shop 2A, L7, MegaBox, 38 Wang Chiu Rd, Kowloon Bay 九龍灣 MegaBox L7 2A 號 Opening hours 營業時間: 11:30am - 9:30pm
10	5 Shop 214, 2/F, THE FOREST, 17 Nelson Street, Mong Kok 旺角奶路臣街17號THE FOREST二樓214號店 Opening hours 營業時間: 11:30am - 9:30pm
11	Shop 317, Level 3, Tsuen Wan Plaza, Tsuen Wan 荃灣荃灣廣場 L3, 317 號 Opening hours 營業時間: 11:30am - 9:30pm

My Dear Pet Shop 愛寵店

Present Trefoil Guild OR HKGGA membership card, members can be entitled to enjoy 10% discount on all regular price items and grooming services. Upon purchase over \$800 or above, members can be entitled to enjoy 15% discount
出示Trefoil Guild或HKGGA 會員咭，購買正價貨品及選用美容服務，可享9折。
購物滿\$800，可享85折優惠

Store address: G/F., 382 Queen's Road West, Western District, Hong Kong.
店舖地址：香港西環皇后大道西382號地下

營業時間：星期一至日 上午11時至晚上9時
Opening hours : Monday – Sunday 11:00-21:00

General enquiries : 2838 0803 查詢電話：2838 0803

Lovekidsland(智藝坊)



Present Trefoil Guild OR HKGGA membership card at Mong Kok centre, members can be entitled to enjoy the below discounts

需親臨本坊旺角門市購買並出示Trefoil Guild或HKGGA會員咭，方可享優惠。

1. For the first time to enroll workshop, members can enjoy 5% off of the tuition fee with the material fee (except discount class, tutor class)首次報讀本坊課程，學費連材料費九五折（優惠班、導師班除外）
2. Upon purchase over \$100 or above (calculated on regular price), members can be entitled to enjoy 5% discount購買以下手工藝材料滿 \$100（以正價計），可享九五折優惠
3. Upon purchase over \$500 or above (calculated on regular price), members can be entitled to enjoy 10% discount購買以下手工藝材料滿 \$500（以正價計），可享九折優惠

Discount items include: collage, cotton bags and woodenware 優惠項目包括：拼貼材料、布袋、木器

Store address: Room 712, Hollywood Plaza, 610 Nathan Road, Mongkok, Kowloon, Hong Kong
店舖地址：九龍旺角彌敦道610號荷李活商業中心712室

General enquiries:81041205查詢電話： 81041205